

選立執事通告

按照會章及跟據選立執事行事曆，現正式公佈，二零二一年至二零二二年之
二年任執事候選人名單 (執事會原提名九位候選人)：

林詠泰 Alvin LAM、馬雋廷 Cary MARR、
吳 瞻 Michael Wu、魏永銓 Richard NGAI、
李嘉樂 Robert LEE、劉思朗 Timothy Lau

(於十一月十五日會友署名投票)

依教會會章 5.1.3(3)，本會會友於公佈取決候選人名單後，“如有異議，須在
公佈後兩週內由提議人及兩名和議人，書面向執事會提出。”

以下現任執事將會繼續留任為2021年度愛證浸信會執事：

盛 進 Andy SHENG、郭燦承 Chanse KWOK、朱顯祐 Hubert CHU、
戴錦榮 Ken TAI、余禰倩儀 Suzanna YUE、張威文 Willy JEUNG

✧ 請為選立執事事宜代禱 ✧

Notice: Election of Deacons

According to the Church Constitution By-law and the election of Deacons calendar, we are announcing the following deacon candidates for the 2-year term 2021 to 2022 (9 candidates had been nominated by the Deacon Board):

Alvin LAM (林詠泰), Cary MARR (馬雋廷),
Michael Wu (吳 瞻), Richard NGAI (魏永銓),
Robert LEE (李嘉樂), Timothy Lau (劉思朗)

Election will take place on Sunday, November 15, 2020.

According to the Church Constitution 5.1.3(iii), after the announcement of the list of candidates, if there are no other opinions, within 2 weeks after the announcement, a member with signatures of 2 other members can express in writing their concerns to the Board of Deacons."

The following incumbents will continue to serve as deacons of Bridle Trail Baptist Church in the 2021 term:

Andy SHENG (盛 進), Chanse KWOK (郭燦承), Hubert CHU (朱顯祐),
Ken TAI (戴錦榮), Suzanna YUE (余禰倩儀), Willy JEUNG (張威文)

✧ Please pray for the election of Deacons ✧